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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE  RM 0003.237.2022

W SPRAWIE :

• Stanu technicznego ulicy Karkonoskiej.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w ciągu ulicy karkonoskiej występuje na całym odcinku drogi wiele ubyt-
ków powierzchniowych i siatkowych w jezdni wymagają uzupełnienia spoiny podłużne i po-
przeczne. Zabiegi te niezbędne są do ratowania tej drogi przed dalszą degradacją przed
sezonem zimowym.

PYTANIA :
 
1. Kiedy zostanie we właściwy sposób zabezpieczona ulica Karkonoska poprzez naprawę ubytków
powierzchniowych i siatkowych oraz kiedy zostaną uzupełnione spoiny podłużne i poprzeczne w
ciągu ulicy Karkonoskiej w 2022 r.?

ZAŁĄCZNIK :
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